
Geachte commissie- en raadsleden, 
 
Op 17 november heeft de gemeente een brief van de Stichting Brede Maatschappelijke 
Voorziening Grathem ontvangen. In deze brief geeft de stichting aan op dit moment en naar 
verwachting ook in de toekomst, niet over voldoende financiële middelen te beschikken om 
aan zijn verplichtingen te kunnen voldoen. De stichting overweegt faillissement aan te 
vragen danwel onderhands te liquideren.  
 
Als voornaamste reden voor de problematiek geeft de stichting aan dat op dit moment 
slechts een fractie van de oorspronkelijk door verenigingen toegezegde gebruiksuren (circa 
400 van de aanvankelijke 2.400 betaalde uren) worden ingevuld. Oorzaak voor de geringe 
afname is volgens de stichting een terugloop in de ledenaantallen als gevolg van de 
vergrijzing, het wegvallen van verenigingen en een veranderende maatschappelijke cohesie. 
Daarnaast wordt als oorzaak ook de toename van de financiële druk op verenigingen door 
veranderingen in het subsidiestelsel benoemd. Pogingen om verenigingen meer uren gebruik 
te laten maken van de brede maatschappelijke voorziening en andere verenigingen gebruik 
te laten maken van de brede maatschappelijke voorziening hebben niet tot succes geleid. 
 
Naar aanleiding van de brief van de stichting en de gesprekken die de gemeente ambtelijk 
heeft gevoerd/voert met verschillende betrokkenen, heeft het college besloten, dat het niet 
wenselijk is dat gemeenschapshuis “De Nassaurie“ niet langer toegankelijk is als 
ontmoetingsplaats voor de gemeenschap Grathem. Daarom heeft het college besloten om 
een faillissement van de stichting af te wenden door in de acute betalingsachterstand te 
voorzien. Aan dit besluit verbindt het college de volgende voorwaarden: 
1. De gemeente krijgt inzicht in de boekhouding, rekeningen, facturen en 

betalingsachterstanden en zal deze controleren.  
2. De stichting en de exploitant treden met elkaar in gesprek om een structurele oplossing 

te zoeken in de vorm van een nieuw exploitatiemodel.  
3. Stichting en exploitant zijn bereid om in overleg met verenigingen te zoeken naar een 

goede invulling en exploitatie van de BMV.  
 
Op dit moment zijn de verschillende partijen en de gemeente met elkaar in gesprek om te 
komen tot een structurele oplossing. Wij zullen de leden van de raadscommissie Sociaal en 
de gemeenteraad op de hoogte houden van verdere ontwikkelingen.   


